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 پایان کار کاراته کاران 
با ۲ طلا، یک نقره و ۲ برنز

تسنیم: روزپایانی اولین مرحله لیگ 
جهانی کاراته وان در سال 2021، با برگزاری 
دیدارهای فینال در حال برگزاری است و 
سجاد گنج زاده با برتری در دیدار نهایی وزن 
+84 کیلوگرم، دومین طلای کاراته ایران 
را کسب کرد. نماینده کاراته ایران در دیدار 
نهایی وزن +84 کیلوگرم به مصاف رضوان 
تالیبوف از اوکراین رفت و مقتدرانه و با 
نتیجه 7 بر صفر از سد حریف خود گذشت. 
گنج زاده  برای حضور در دیدار نهایی وزن 
+84 کیلوگرم، ابتدا با نتیجه 5 بر 2 طارق 
طاها محمود، قهرمان امیدهای جهان در سال 
2019 از مصر را شکست داد. او در مرحله 
دوم نیز با اقتدار و با نتجه 7 بر صفر از سد لوکا 
کاستا از بلژیک عبور کرد. نماینده شایسته 
کاراته ایران در مرحله نیز با نتیجه 8 بر صفر از 
سد الکسیس وچیتس، قهرمان امیدهای اروپا 
در سال 2018 از بلاروس گذشت و به دیدار 
نیمه نهایی صعود کرد. گنج زاده در این مرحله 
نیز پس از تساوی صفر- صفر مقابل گوگیتا 
آرکانیا از گرجستان، در هانتی)رای داوران( 
به برتری رسید و فینالیست شد. در پایان 
مسابقات، تیم ملی کاراته ایران با کسب دو 
مدال طلا )ذبیح ا... پورشیب، سجاد گنج زاده(، 
یک مدال نقره )رزیتا علیپور(  و دو مدال برنز 
)سارا بهمنیار و علی اصغر آسیابری( به کار 

خود پایان داد.

خارج ازمستطیل سبز

 آمریکایی ها در آستانه 
خرید سهام »اینتر«

مالک چینی باشگاه اینتر پس از به بن بست 
خوردن مذاکراتش با بریتانیایی ها با یک گروه 
دیگر از سرمایه گذاران برای فروش بخشی 
از سهام باشگاه وارد مذاکره شده است. مالک 
باشگاه اینتر برای فروش بخشی از سهام خود با 
یک مشتری جدید به نام » گروه فورترس« وارد 
مذاکره شده است و گویا مذاکرات به مرحله ای 
رسیده است که امکان دارد استیون ژانگ رئیس 
باشگاه به میلان برگردد تا شخصا درباره شرایط 
مالی مربوط به انتقال سهام با طرف آمریکایی 
وارد مذاکره شود. با توجه به مشکلات مالی 
باشگاه اینتر و محدودشدن سرمایه گذاری 
چینی ها در خارج از این کشور مالک باشگاه 
قصد دارد بخشی از سهام خود را بفروشد. 
سهام باشگاه اینتر تاکنون یک مشتری دست 
به نقد در بریتانیا )گروه بی سی پارتنرز( داشته 
و این گروه با پیشنهادی 700 میلیون یورویی 
خواهان خرید بخش اعظم سهام باشگاه و 
تبدیل شدن به مالک آن بوده که پیشنهادش 
رد شده است، چرا که »سونینگ« آن مقدار 
از سهامی که طرف بریتانیایی می  خواهد 
را در حدود یک میلیارد یورو ارزش گذاری 
کرده است. از این رو مذاکرات سونینگ با 
گروه فورترس به عنوان مشتری جدید سهام 
اینتر آغاز شده است و این شرکت آمریکایی با 
پیشنهادی 250 میلیون یورویی خواهان خرید 

بخشی از سهام اینتر است.

خـــبر

د یـــد گــاه

به نظرم از دست دادن میزبانی مسابقات انتخابی جام جهانی 
عجیب و غریب نیست، چون رئیس کنفدراسیون فوتبال آسیا 
بحرینی و کشورش به جام جهانی نرفته  است. کفاشیان و دارودسته 
او به جای اینکه دنبال ترقی فوتبال ایران باشند، برای کسب 
پست و مقام تلاش می کردند. در نهایت کفاشیان به عنوان معاون 
کنفدراسیون فوتبال غرب آسیا انتخاب شد. کفاشیان سررشته ای 
از فوتبال ندارد. او از طریق باج دادن به کنفدراسیون فوتبال آسیا 
توانست پستی در AFC به دست آورد. به نظرم کنفدراسیون فوتبال 
آسیا با باج هایی که به کفاشیان داد در حق تیم های پرسپولیس، 
استقلال و تراکتور اجحاف کرد. معتقدم از دست دادن میزبانی 
مسابقات انتخابی جام جهانی و بازی های لیگ قهرمانان آسیا تقصیر 
فدراسیون فوتبال نیست و کنفدراسیون فوتبال آسیا در این باره 
  AFC تصمیم گرفته است. به هرحال این موضوع چندین ماه  در
مورد بررسی قرار گرفته است و در نهایت بحرین و عربستان به عنوان 
میزبانان مسابقات انتخابی جام جهانی و لیگ قهرمانان آسیا انتخاب 
شدند. البته موضوع از دست دادن میزبانی جزو ایرادات فوتبال 
کشورمان است، اما این کم کاری ارتباطی به فدراسیون جدید ندارد. 
موضوع از دست دادن میزبانی های باشگاهی و ملی برای فوتبال ایران 
خوب نیست. صعود تیم ملی فوتبال کشورمان به جام جهانی سخت 
شده است. اسکوچیچ باید کارش را شروع کند.  او 11 بازیکن آماده 
که در آسیا و اروپا بازی می کنند را در اختیار دارد. به نظرم فدراسیون 
فوتبال باید اردوی تدارکاتی خوبی برای تیم ملی فوتبال تدارک 
ببیند تا ملی پوشان محک جدی بخورند و برای مسابقات انتخابی 
جام جهانی آماده شوند. به هرحال درگیری در فدراسیون فوتبال 
به وجود آمده بود و همه مشغول انتخابات فدراسیون فوتبال بودند. 
انتخاب رئیس فدراسیون فوتبال با حساسیت زیادی پیگیری می شد. 
مدیران سابق هم درگیر انتخابات بودند. به نظرم ویلموتس پایه و 
اساس حضور در جام جهانی را بد گذاشت. او 5/۶ میلیون یورو به 
فوتبال کشورمان آسیب رساند. ایران در مسائل سیاسی، اجتماعی، 
اقتصادی و ورزشی مظلوم واقع شده است و فشار روحی وروانی 
زیادی به فوتبال کشورمان وارد می شود. علاوه بر این، مردان عمل 
فوتبال ما کم هستند و آینده خوبی برای فوتبال کشورمان پیش بینی 
نمی کنم. کمیته اجرایی کنفدراسیون فوتبال آسیا برای میزبانی 
بازی های باشگاهی و ملی تصمیم گرفته است. اعضای این کمیته 
اختیاراتی دارند. فردحقیقی  درباره میزبانی بازی ها تصمیم نگرفته 
است. اعضای کنفدراسیون فوتبال آسیا افراد حقوقی هستند و دیوان 

داوری نمی تواند ایرادی به تصمیم گرفته شده بگیرد.

سلب میزبانی اتفاق عجیبی نیست

    عصا
پورعلی گنجی مدافع تیم ملی که در عضویت تیم »شنژن« 
چین است در جریان یک بازی در پای خود احساس درد کرد 
و بازی را ادامه نداد. بعداز معاینه پزشکان مشخص شده که 

او حداقل باید دو هفته استراحت کند.

        وساطت
به نظر می رسد در تمرین استقلال، فرشید اسماعیلی 
که دوستی چندساله ای با دانشگر داشته و این مدافع با 
خود او در دیدار با پیکان دچار درگیری لفظی شد، به دنبال 
وساطت برای بازگشت دانشگر به تمرینات تیم بوده است.

         رکورد
بایرن مونیخ موفق شد با نتیجه 3 بر یک وردربرمن را 
مغلوب کرد. لواندوفسکی در بین گلزنان این دیدار بود. 
لواندوفسکی با زدن 268 گل در تاریخ رقابت ها درکنار 
»فیشر« در رتبه 2 برترین گلزنان بوندسلیگا قرار گرفت.

ت
شــ

س نو
عک

ستار همدانی پیشکسوت استقلال به دنبال 
صعود آبی پوشان به مرحله یک چهارم نهایی 
جام حذفی می گوید: تیم فرهاد مجیدی با گذر زمان 
می توانند برنامه های خود را به درستی در تیم اجرا 

کرده و به موفقیت برسند. 
 شرایط استقلال را چــطور ارزیابی 

می کنید؟
استقلال توانست با حضور فرهاد مجیدی از 
لحاظ روحی روانی به شرایط ایده آلی برسد آنها در 
اولین گام مقابل فولاد به برتری رسیدند که به نوعی 

بازی شش امتیازی بود. 
 چــــرا استقلال نتوانست با فکری به 

موفقیت برسد؟
به نظرم »فکری« در استقلال دچار بدشانسی 
شد اتفاقاتی برایش افتاد که نتوانست تا آ خر فصل 
در این تیم ماندگار شود، برای وی آرزوی موفقیت 
می کنم امیدوارم که روزی او دوباره به استقلال 

بازگردد. 
 چه توصیه ای به فرهاد مجیدی دارید؟

مجیدی مربی باهوشی است و فکر می کنم نیاز 
به توصیه کسی نداشته باشد زیرا برای مربیگری در 
استقلال از تجربه کافی برخوردار است. مجیدی کار 
سختی در استقلال دارد اما با حمایت پیشکسوتان 

و هواداران موفقیت دور از دسترس نخواهد بود.
 حـــضور فراز کمالوند چقدر می تواند 

به کادرفنی استقلال کمک کند؟ 
فراز از تجربه بسیارخوبی برخوردار است و 
حضورش در استقلال می تواند به موفقیت تیم 
کمک کند از این  کار مجیدی خیلی خوشحال 
شدم. او این موضوع را در نظر گرفت که کمالوند 

می تواند به او کمک کند.
  استقلال را مدعی قهرمانی می دانید؟

با این کادرفنی و حضور بازیکنان باانگیزه چرا 
که نه، فقط نیاز به کمی تلاش و همت است که من 
هم این موضوع را در بازیکنان استقلال می بینم 

امیدوارم که این اتفاق در پایان فصل بیفتد.

گفــت و گــو
ستار  همدانی:

  استقلال  
 قهرمان 

می شود!

فوتبال داخلی
تسنیم:  زمان دیدار دو تیم پرسپولیس و نفت مسجدسلیمان 
از هفته هجدهم لیگ برتر  باردیگر تغییر کرد. به گزارش روابط 
عمومی سازمان لیگ فوتبال ایران، دیدار دو تیم پرسپولیس و 
نفت مسجدسلیمان از هفته هجدهم بیستمین دوره لیگ برتر 
روز پنجشنبه 28 اسفند به جای ساعت 1۶و15 در ساعت 15 در 
ورزشگاه آزادی آغاز خواهد شد. این تغییر مجدد ساعت به جهت 
اینکه در روزهای پایانی سال کنداکتور شبکه  سه سیما فشرده 
است، انجام شد تا مسابقه برای علاقه مندان به فوتبال از طریق 

رسانه ملی پخش شود.
فارس: مجتبی فریدونی مدیرعامل باشگاه ذوب آهن در این 
خصوص که پیشنهادی از باشگاه استقلال مبنی بر فروش یا 
معاوضه میلاد جهانی به باشگاه ذوب آهن رسیده، اظهارداشت: 
خیر، هیچ پیشنهادی به صورت رسمی، غیررسمی، کتبی، 
شفاهی یا هر نوع دیگری به ما نشده است. در مورد فروش یا 
معاوضه میلاد جهانی هیچ قصدی نداریم. او در کنار ماست و 
کسی را هم در سطح او نمی بینیم که بخواهیم معاوضه کنیم. 
این موضوع از نظر ما منتفی است. وی با اشاره به اینکه باشگاه 
ذوب آهن پیش از این هم با انتقال مجتبی حقدوست مخالفت 
کرده بود، گفت: حتی اگر پیشنهادی هم برای انتقال بازیکنان 
به ما برسد با آن قطعا مخالفت می کنیم. چون خودمان به دنبال 
بازیکن هستیم و دلیلی ندارد بازیکنان خوبمان را از دست 
بدهیم. مدیرعامل باشگاه ذوب آهن تصریح کرد: به هرحال 
سعی می کنند از کانال های مختلف تمرکز تیم ما را به هم بزنند 
و ببینند نظر باشگاه ذوب آهن چیست ولی خیال شان راحت 

باشد چنین اتفاقی نخواهد افتاد.

بین الملل
 خوان لاپورتا رئیس جدید باشگاه بارسلونا با سرخیو 
آگوئرو مهاجم آرژانتینی تیم فوتبال منچسترسیتی که آخرین 
فصل قراردادش با این تیم را سپری می کند به توافق رسیده 
است و در آینده ای نزدیک او را به نیوکمپ خواهد برد. آگوئرو 
که تا پایان فصل جاری با منچسترسیتی قرارداد دارد، به عنوان 
بازیکن آزاد به بارسا خواهد پیوست و به این ترتیب عقد قرارداد 
با او برای تیم لاپورتا هزینه ای به همراه نخواهد داشت که در 
شرایط مالی نه چندان مطلوب فعلی باشگاه یک امتیاز است. 
گویا توافق لاپورتا و آگوئرو برای عقد قراردادی دو ساله است 
که تا ماه ژوئن سال 2023 معتبر خواهد بود. لاپورتا علاوه بر 
آگوئرو، اریک گارسیا، مدافع میان اسپانیایی منچسترسیتی 
را هم به عنوان بازیکن آزاد به خدمت خواهد گرفت. گارسیای 
20 ساله تا پایان فصل جاری با من سیتی قرارداد دارد و 
اخیرا هم اعلام شد که او قصد تمدید این قرارداد را ندارد، 

چرا که می خواهد به بارسلونا ملحق 
شود. گارسیا متولد بارسلونا بوده و برای 
تیم جوانان باشگاه بارسلونا هم بازی 
کرده است. مرتبط ندانستن مذاکره 

لاپورتا با سرخیو آگوئرو برای بردن 
او به بارسلونا با تلاش وی برای جلب 
نظر لیونل مسی و متقاعدکردن او به 
ماندن در نیوکمپ غیرممکن است. 

مسی سال گذشته به صورت رسمی 
خواهان جدایی از کاتالان ها شد، اما 
ورود آگوئرو به بارسلونا که دوست 
صمیمی اوست، ممکن است نظر 
این ستاره آرژانتینی برای ترک 

نیوکمپ را تغییر دهد.

داریوش  مصطفوی 
رئیس اسبق فدراسیون 

امیررضا واعظ آشتیانی، مدیرعامل پیشین باشگاه استقلال معتقد 
است که برخی از ایرانی های حاضر در AFC از کرسی های خود برای 

منافع شخصی استفاده می کنند.
  انتخابی جام جهانی

 C امیررضا واعظ آشتیانی در خصوص برگزاری دیدارهای گروه
انتخابی جام جهانی 2022 قطر به میزبانی بحرین و عدم ارائه میزبانی 
به ایران اظهارداشت: وقتی رئیس کنفدراسیون فوتبال آسیا بحرینی 
است، تمام زیرشاخه های AFC زیرنظر او هستند و می تواند روی آنها 
اعمال نفوذ کند. میزبانی بحرین هم قابل پیش بینی بود. وی افزود: 
حتی کشورهایی که در سطح اول فوتبال آسیا نیستند، نمایندگانی در 
هیات رئیسه یا کمیته های AFC دارند که ما حتی توانایی لابی کردن با 
آنها را هم نداریم. حتی بعید نیست برخی از این اعضا به لحاظ اقتصادی 
تطمیع شوند. در جایی که لابی گری حرف اول را می زند، عدم توانایی 
افرادی هم که از ایران در AFC کرسی دارند هم مطرح می شود. این 
مساله برای ما قابل باور نیست که بحرین می تواند میزبان باشد، اما ایران 
نه و کسانی که از ایران در AFC مسئولیتی دارند، وقتی این وضع را 

می بینند باید خجالت بکشند.

 نقش تاج
واعظ آشتیانی در خصوص نقش تاج به عنوان نایب رئیس AFC و 
اینکه گفته هیات رئیسه درباره میزبانی ها تصمیم گیرنده نیست، گفت: 
همواره به این موضوع اشاره داشتیم که برخی افراد کرسی ها را اشغال 

ین می کنند، اما توانایی استفاده مناسب از آن جایگاه را ندارند.  ا
نشان می دهد که نه ظرفیت فردی آنها اجازه می دهد که به 

نتیجه مثبت برسند و نه در لابی کردن، تخصصی دارند. 
این مساله کاملا انکارناپذیر است.

 تهدید فدراسیون
واعظ آشتیانی با اشاره به تهدید فدراسیون 

فوتبال ایران از سوی AFC به تعلیق در زمان 
اجرای قانون بازنشسته ها، اظهارداشت: 
چگونه است که فیفا به قوانین داخلی ما 

احترام می گذارد، اما AFC  افاضاتی دارد 
که باید ببینیم اشاره آنها به کدام ماده و قانون 
است؟ این یک باور بین المللی است که حتی 
فیفا هم به این باور را دارد و آن هم احترام به 

قوانین داخلی کشورهاست. AFC در ماجرای بازنشسته ها وارد عرصه 
می شود، این نشان می دهد که افرادی برای منافع شخصی از جایگاه 

خود بهره برده اند و منافع ملی برای آنجا ارجحیت ندارد.
 کمک ظریف؟

وی در پاسخ به این سوال که آیا جواد ظریف به عنوان وزیر 
امورخارجه می تواند به کمک فوتبال بیاید، تصریح کرد: همیشه تاکید 
بر این می کردیم که دیپلماسی سیاسی می تواند به دیپلماسی ورزشی 
کمک می کند. دیدار عزیزی خادم با ظریف، این فرصت را ایجاد کرده 
که ببینیم دیپلماسی سیاسی چقدر به کمک ورزش می آید. اینکه 
بیرون زمین و میدان ورزش، سیاست مداران ما این قدرت را دارند که 
موضوعات این چنینی را پیگیری کنند. چگونه است که اکنون استقلال 
باید برای انجام بازی هایش به عربستان برود؟ مدیرعامل سابق استقلال 
با بیان اینکه دیپلماسی سیاسی فقط نباید ویترین باشد، افزود: باید این 
توانایی را داشته باشیم که مسائل مهم خود را به سرانجام برسانیم. 
البته که نشست رئیس فدراسیون فوتبال با وزیر امورخارجه با 
سرعتی که انجام شد، جای سوال دارد. چه اتفاقی پیش آمد 
که ظریف سریعا وقت خالی پیدا کرد و این موضوعی است که 
صاحبنظران در آینده ای نزدیک درباره چنین دیداری صحبت 
خواهند کرد. نشستی که ظریف داشت، شبیه به نشستی بود که 
با عادل فردوسی پور برگزار کرد. واعظ آشتیانی تاکید کرد: نباید 
سیاست را در فوتبال دخیل کنیم، اما باید از سیاست برای پیشبرد 

اهداف به صورت بهینه استفاده کرد. 

رئیس فدراسیون فوتبال از سهل انگاری و بی توجهی مدیران 
پیشین این فدراسیون انتقاد کرد. شهاب الدین عزیزی خادم 
رئیس فدراسیون فوتبال در واکنش به اتقاقات اخیر، بیانیه ای 
را صادر کرد. بخشی از متن بیانیه به شرح زیر است: در این برهه 
حساس تاریخ فوتبال ملی شایسته است که همه ارکان کشور، 
به ویژه سازمان های مرتبط مانند وزارت ورزش وجوانان کشور، 
فدراسیون فوتبال، اتحادیه باشگاه های فوتبال کشور، باشگاه های 
ورزشی، رسانه ملی، روزنامه ها و جراید، شبکه های اجتماعی، همه 
علاقه مندان و هواداران فوتبال و همه مردم ایران دست به دست 
هم داده، با همکاری، همفکری، همدلی و هم افزایی زمینه 
تقویت، موفقیت و صعود تیم ملی را فراهم آوریم. این کار نیازمند 

عزم ملی، برنامه ریزی و پایداری در اجرای درست برنامه هاست. 
اینجانب در طول دوران کوتاه قبول مسئولیت تلاش کرده ام با 
توکل بر خدا، رایزنی و مشاوره، جلب توجه و مساعدت مسئولان 
عالی، تمهیدات لازم را برای موفقیت تیم ملی فراهم نمایم. از آن 
جمله با وزیر محترم امورخارجه، جناب آقای دکتر محمدجواد 
ظریف ملاقات دوستانه ای انجام دادم، تاکید اینجانب در این 
دیدار بر اخذ حق میزبانی ایران در مسابقات مقدماتی بود که 
متاسفانه با اهمال کاری، بی توجهی و سهل انگاری در مدیریت 
گذشته تضییع شده است. وزیر محترم خارجه با حسن نیت و 
اهتمام شایسته ای این مساله را موردتوجه قرار دادند و قرار شد 
تا از ظرفیت دیپلماسی کشور برای حق میزبانی و دیگر مقدمات 

لازم، بیشترین استفاده به عمل آید. همچنین طی دیداری جناب 
آقای دکتر سلطانی فر، موانع و مشکلات پیش رو مورد بررسی 
قرار گرفت، ایشان هم بر حق میزبانی ایران و تلاش وزارت ورزش 
در این مساله تاکید داشته و دستورات لازم را به مجموعه های 
ذیربط صادر فرموده اند. فدراسیون فوتبال جمهوری اسلامی 
ایران و مجموعه های وابسته با تمام توان و ظرفیت خود در تلاش 
هستند تا فصل اول اولویت برنامه های پیشنهادی اینجانب که 
همان صعود تیم ملی به جام جهانی است را عملیاتی سازند، ما 
تلاش خواهیم کرد حق فوتبال ایران را برگردانیم. انرژی و توان 
همه ارکان فدراسیون در چند روز اخیر صرف موردی غیرمترقبه 

و ظالمانه شده که باعث و بانی آن، افراد دیگری بوده اند. 

شهاب الدین عزیزی خادم با  انتقاد از عدم میزبانی ایران :

تضییع حق  میزبانی   به  خاطر  سهل انگاری  گذشته   بود

آرمان ملی: جلسه مشتـــرکی بـــا حضور 
مسعود سلطانی فر وزیر ورزش وجوانان، سیدرضا 
صالحی امیری رئیس کمیته ملی المپیک، مهدی 
علی نژاد، معاون توسعه ورزش قهرمانی وحرفه ای، 
فدراسیون  رئیس  عزیزی خادم  شهاب الدین 
فوتبال و خطیب زاده سخنگوی وزارت امورخارجه 
درخصوص سلب میزبانی تیم های ایران برگزار شد. 

 صحبت های  وزیر 
جلسه مشترکی با حضور مسعود سلطانی فر وزیر 
ورزش وجوانان، رضا صالحی امیری رئیس کمیته 
ملی المپیک، مهدی علی نژاد معاون توسعه ورزش 
قهرمانی وحرفه ای، شهاب الدین عزیزی خادم رئیس 
فدراسیون فوتبال، حمیدرضا آصفی و خطیب زاده 
سخنگوی وزارت امورخارجه درخصوص تصمیم 
اتخاذشده از سوی کنفدراسیون فوتبال آسیا و 
عدم میزبانی ایران در مسابقات لیگ قهرمانان آسیا 
و مسابقات انتخابی جام جهانی در محل وزارت 
ورزش برگزار شد. سلطانی فر در این جلسه با 
تاکید بر اینکه این موضوع از جمله کارشکنی های 
کنفدراسیون فوتبال آسیاست، نامهربانی های 
AFC با کشور ایران را پایان ناپذیر توصیف کرد 
و اظهارداشت: از تمام ظرفیت دیپلماسی، حقوقی 
و ورزشی برای تغییر تصمیم کنفدراسیون فوتبال 
آسیا بهره می گیریم. عالی ترین مقام ورزش کشور 
گفت: در سالی که گذشت به خاطر بحث تغییر 
اساسنامه و بلاتکلیفی فدراسیون فوتبال فشار 
زیادی را تحمل کردیم. بعداز چالش یک ساله 
توانستیم تاییدیه اساسنامه فدراسیون فوتبال را از 
فیفا بگیریم و بعداز 13 سال فوتبال ما از بلاتکلیفی 
خارج شد. وی در ادامه با اشاره به برگزاری انتخابات 

فدراسیون فوتبال افزود: با تلاشی که صورت 
گرفت، شاهد برگزاری یک انتخابات خوب و سالم 
و بدون حاشیه بودیم و به خلاف تصور برخی ها در 
یک فضای مناسب رئیس فدراسیون انتخاب شد. 
وزیر ورزش وجوانان در ادامه با اشاره به رویدادهای 
پیش رِوی فوتبال در سال 1400 از رقابت های 
مقدماتی انتخابی جام جهانی در مرحله برگشت 
و مسابقات لیگ قهرمانان آسیا به عنوان مهمترین 
رویدادهای فوتبال نام برد و عنوان کرد: در مسابقات 
مقدماتی دوررفت در یک مسابقه میزبان بودیم و در 
سه مسابقه به صورت مهمان حضور داشتیم، برای 
ما مهم است که در دوربرگشت سه میزبانی داشته 
باشیم. سلطانی فر با اشاره به بحث میزبانی عربستان 
در مسابقات لیگ قهرمانان آسیا تصریح کرد: در 
چند سال گذشته به خاطر شرایطی که ایجاد 
شده بود، تیم های عربستانی به ایران نمی آمدند و  
تیم های ایرانی نیز در عربستان حاضر نمی شدند و 
بازی های این دو کشور براساس تصمیم AFC در 
کشور ثالث برگزار می شد. حالا که AFC میزبانی 
برگزاری یک دوره مسابقات متمرکز را در عربستان 
قرار داده، معنایش این است که کنفدراسیون 
فوتبال آسیا از این تصمیم عدول کرده است و 
طبیعتا تیم های سعودی نیز باید به ایران بیایند. 
وی گفت: همواره بازی هایی که بین نمایندگان 
ایران و عربستان برگزار شده با حساسیت خاصی 
همراه بوده است. ما با دو تصمیم ناعادلانه و غیرقابل 
پیش بینی مواجه شدیم. در خصوص برگزاری 
مسابقات مقدماتی جام جهانی هنگ کنگ، کامبوج 
و عراق متقاضی میزبانی نبودند، کشور ایران و 
بحرین فقط متقاضی بودند که در یک تصمیم 

چالش برانگیز AFC میزبانی را به کشور بحرین 
داد. وی در خصوص اقدامات صورت گرفته افزود: 
در این خصوص صحبتی با ظریف وزیر امورخارجه 
داشتیم و موضوع را اطلاع دادیم، همچنین رئیس 
فدراسیون فوتبال نیز دیداری را با وزیر امورخارجه 
داشت و توضیحات لازم را ارائه داد. او نیز اقداماتی 
را در این خصوص انجام داد و مکاتباتی را با ریاست 

فیفا و AFC داشت.
 صحبت های صالحی امیری

سیدرضا صالحی امیری، رئیس کمیته ملی 
المپیک اظهارداشت: این تصمیم از نظر ما سیاسی و 
یک پازل از طرف کلانتر برای فشار بر ورزش و نشاط 
ملی است. این پروژه به دنبال انزوای ایران است. 
دکتر ظریف به اینفانتینو نامه اعتراض نوشت و با 
چند کشور صحبت داشت ، سلطانی فر نیز اعتراض 
کرد و ما هم به »باخ« نامه اعتراضی نوشتیم. قرار شد 
فدراسیون فوتبال به اینفانتینو و کنفدراسیون آسیا 
اعتراض کند و برای پیگیری و ملاقات دوجانبه اقدام 
کند. همه ظرفیت کشور برای حمایت از فوتبال 
بسیج شده است؛  آنچه اتفاق افتاد تصمیم ناعادلانه و 
غیرمنتظره است و از خلل فدراسیون فوتبال حداکثر 
بهره را بردند، مسئولیت این بی تدبیری متوجه 
شیخ سلمان است، از ظرفیت حقوقی، سیاسی و ملی 
برای ابطال آن استفاده می کنیم، مباحث حقوقی 
در این مورد شکل گرفته است ، آنچه اهمیت دارد 
این است که به افکارعمومی پاسخ دهیم که در حال 
پیگیری هستیم. وی در پاسخ به این سوال که مگر 
ما کرسی در فوتبال آسیا نداریم؟، گفت: من اطلاع 
ندارم از آن فرد عزیزی که صاحب کرسی است تاثیر 
آن را سوال کنید. من به عنوان رئیس کمیته ملی 

المپیک ایران اعتراض خود را به شورای المپیک 
آسیا و کمیته بین المللی المپیک اعلام کردم و 
همچنین در جامعه موضع گیری رسمی نسبت به 

این اقدام داشتم 
  موضع وزارت امور خارجه

وزارت  ســـخــنگوی  خطیب زاده  سعید 
امورخارجه گفت: ایـــن تــصمیم را ورزشی 
نمی دانیم و بیشتر یک تصمیم سیاسی است. زمانی 
که فدراسیون و وزارت ورزش به ما اطلاع دادند 
براساس نکاتی که برای ما مطرح شد یک دیپلماسی 
ورزشی را آغاز کردیم. سخنگوی وزارت امورخارجه 
عنوان کرد: تمام تلاش و ظرفیت های لازم را به کار 
خواهیم گرفت تا در این مسیر بهترین نتایج را 
برای فوتبالدوستان به دست بیاوریم. طبیعی است 
که باید تلاش کنیم در هر شرایطی ورزشکاران و 
فوتبالی های ما خواسته های ملت را اجرایی کنند، 

ما نیز کنار آنها هستیم تا ان شاءا... موفق باشند.
 دفاع فدراسیون بحرین 

رئیس فدراسیون فوتبال بحرین درباره دلیل 
تصمیم کنفدراسیون فوتبال آسیا درباره اعطای 
کرد.  ارائه  توضیحاتی  کشور  این  به  میزبانی 
شیخ علی بن خلیفه در خصوص میزبانی بحرین 
از رقابت های انتخابی جام جهانی 2022 گفت: 
خوشحالیم که برای دریافت امتیاز میزبانی مورد 
اعتماد کنفدراسیون فوتبال آسیا قرار گرفتیم و 
می توانیم از تجارب ارزشمندی که در میزبانی از 
رویدادهای بین المللی داشته ایم به خوبی استفاده 
 AFC کنیم. وی افزود: یکی از دلایل موافقت
برای میزبانی بحرین از این رقابت ها بازتاب اقدامات 
صورت گرفته در مقابله با کرونا بود. موفق شدیم 
با اتخاذ تدابیر مناسب واکسیناسیون سراسری و 
رایگان برای همه شهروندان و حتی افراد مقیم در 
کشور شرایط امنی را به وجود بیاوریم. این تلاش ها 
که توسط بخش های مختلف کشور انجام شد 
سهم مهمی در جلب اعتماد کنفدراسیون فوتبال 
آسیا داشته و رقابت ها در این شرایط می تواند در 
شرایط ایمنی و بهداشتی مناسبی برگزار شود. علی 
بن خلیفه به 4 کشور مهمان بحرین در این مسابقات 
خوشامد گفت و اضافه کرد: از مهمانان خودمان به 
بهترین شکل استقبال خواهیم کرد و تمامی امکانات 
و شرایط موردنیاز فراهم می شود. پیش بینی لازم 
در خصوص زمین های تمرین، هتل ها، حمل ونقل 
و سایر موارد به خوبی انجام شده و تیم های ملی 
حاضر در این گروه اقامت بسیارخوبی در بحرین 

خواهند داشت.

از وزارت ورزش تا کمیته ملی المپیک و وزارت امورخارجه

بسیج تمام ظرفیت های کشور برای ابطال تصمیم »شیخ سلمان«

کنایه »واعظ آشتیانی« به »تاج«:

کسانی که در AFC کرسی دارند، باید خجالت بکشند


